
Jednání mediální komise se konalo v budově úřadu 14.10. 2024 od 16:00 hod.

Přítomní: dle prezenční listiny

Podněty a připomínky k letnímu a zářijovému vydání Hrabovských listů.
Osnova článků/témat pro říjnové vydání Hrabovských listů.
Různé.

Mirek Houžvička navrhuje, aby bylo v delších článcích "pokračuje na další straně".
Lucie Beranová připraví anketní otázku a bude s ní v HL i rozhovor.
Martin: Zveřejnit fotky od Hromádkových kostela (dvoustrana).
Výročí kostela 20 let (Martin Slepička).
Zájezd seniorů (Jana T.).
Plesová sezóna (Lucie B.).
Kateřinská pouť (Karla S.).
Představení prvňáčků (Karla S.).
Fotky jinak než se dávají, přímo u článků.

Odložení kanalizace Stoka D (Orkáč).
Oprava Paskovské (Faicová).
Oprava břehu Ostravice (Orkáč).
Kruhový objezd u Shell (Orkáč).
Erasmus, školka (Orkáč, Strnišťová).
Lavičky na Domovské (?).
Na návštěvě v družební Hrabové (Slíva).

Publikace tisk do konce listopadu, právě probíhá připomínkování, cena výtisku cca do

Jednání mediální komise č. 15/2022-2026

Program jednání mediální komise 15/2022-2026

Podněty a připomínky k letnímu a zářijovému vydání Hrabovských
listů

Osnova článků/témat pro říjnové vydání Hrabovských listů

Různé



200 Kč.
Další schůze v pondělí 11.11. 2024 ve 14:30 hod.

Hrabovské listy, listopad 2024

Seznam článků (uzávěrka 20. října, tisk 4. listopadu):

Úvodník, slovo starosty
Z jednání rady
Bohoslužby
Škola
Školka
ZŠ logopedická – návštěva J. Nohavici
Knihovna
Rozhovor s novou kulturní referentkou
Orbis pictus?

Akce proběhlé

Akce v KD (L. Beranová)
Halloween (L. Śmigová)

Akce nadcházející

Akce v KD (L. Beranová)
Běh 17. listopadu (Mk Seitl)

Zapsal: Orkáč

Informace od šéfredaktorky


